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Afgelopen maandag zijn de basisscholen weer volledig gestart. We zagen veel blije gezichten van 

kinderen die al hun klasgenootjes weer konden zien. De blije gezichten van jongeren waren ook te zien 

bij het Skatepark, dat ook weer open is. Burgermeester Pieter van de Stadt en wethouder Ankie van 

Tatenhove gingen afgelopen week samen met Jongerenwerk op pad en voerden op verschillende plekken 

gesprekken met jongeren. Stap voor stap zijn er de afgelopen weken weer meer versoepelingen ook 

lokaal doorgevoerd. In deze raadsbrief leest u meer over de actuele situatie rondom corona en 

Lansingerland. 

 

Handhaving: versoepelingen openstellingen openbare ruimte 

Afgelopen weekend openden we het Skatepark en zorgden we ervoor dat een aantal banken in Berkel en 

Rodenrijs weer toegankelijk werd. Dit zorgde wel voor enigzins extra toeloop en samenscholing op deze 

plekken. Het was drukker, maar inwoners hielden voldoende afstand. Men ging bewust en verantwoord 

om met de maatregelen en zorgden hiermee voor een verantwoorde openstelling. We blijven dit 

monitoren en doen een beroep op ieders eigen verantwoordelijkheid. Daarnaast openen we de openbare 

toiletten. Recreanten zijn bovendien welkom op de Dagcamping in Bleiswijk tussen zonsopkomst en 

zonsondergang. Het Urban Sportspark blijft nog steeds gesloten in verband met het verhoogde risico op 

besmetting bij gebruik van de sporttoestellen. We zoeken continu naar een juiste combinatie van 

preventie en handhaving in onze aanpak. Bij een verwachte drukte door bijvoorbeeld mooi weer zetten 

we publieksvriendelijke gedragsbeïnvloeders in. Bij de Rottebanbrug kiezen we voor ook voor deze 

communicatieve aanpak en wijzen we recreanten op het houden van afstand. 

 

Sport: stand van zaken versoepelingen 

Het Rijk kondigde voor de sport een aantal (voorgenomen) versoepelingen aan. Hieronder zetten we ze 

op een rijtje: 

 

Bewegingsonderwijs in binnensportaccommodaties vanaf 8 juni 

Kinderen in het reguliere primair onderwijs gaan per 8 juni weer volledig naar school. De basisscholen 

mogen voor de gymlessen ook weer gebruik maken van de binnensportaccommodaties in Lansingerland. 
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Het heeft de voorkeur om de lessen voorlopig nog buiten te houden, maar we bieden de scholen wel de 

mogelijkheid om naar binnen te gaan, bijvoorbeeld bij slecht weer. Tot nu toe gymmen de meeste 

basisscholen nog buiten en is slechts een enkeling binnen aan de slag met matig intensieve activiteiten. 

 

Mogelijke opening sportscholen en binnensportaccommodaties per 1 juli 

Premier Rutte heeft aangegeven dat sportscholen en fitnessruimten mogelijk per 1 juli 2020 onder 

strenge voorwaarden weer open mogen. Wij gaan er vanuit dat dit ook voor de binnensportverenigingen 

gaat gelden. Het gaat om een voornemen, waarbij een voorwaarde is dat de controle over het 

coronavirus gehandhaafd blijft. Een week voor 1 juli worden de maatregelen bekrachtigd. 

 

Momenteel werken NOC*NSF en de sportbonden aan het opstellen van protocollen. Wij volgen deze 

ontwikkelingen in nauw overleg met Sportfondsen en besluiten op basis van deze en landelijke 

ontwikkelingen of en in welke vorm de gemeentelijke binnensportaccommodaties weer open kunnen 

vanaf 1 juli. 

 

Mogelijke opening sportkantines per 1 juli  

De mogelijke verruiming voor de binnensport geldt waarschijnlijk ook voor sportkantines. Voorwaarde is 

dat de maatregelen en protocollen die voor de horeca gelden ook in sportkantines worden toegepast. 

 

Onderwijs: voortgang openstelling PO en VO 

De gehele openstelling van het primair onderwijs verloopt soepel. Er zijn geen knelpunten op dit gebied. 

Begin juli gaan wij met de schoolbesturen primair onderwijs in overleg hoe zij het onderwijs gaan 

inrichten vanaf het nieuwe schooljaar in tijden van corona. 

 

De scholen in het voortgezet onderwijs zijn vanaf 1 juni weer opgestart, enkele scholen pas vanaf 8 juni. 

Ook de gedeeltelijke openstelling van het voortgezet onderwijs verloopt soepel. 

 

Jongerenparticipatie: in gesprek met jongeren 

Tijdens de persconferentie van 19 mei richtte de minister-president Mark Rutte zich speciaal tot 

jongeren in Nederland. Hij vroeg hen om met ideeën te komen, kritiek te leveren, mee te denken en 

mee te praten. Ook riep Rutte de gemeenten op om met jongeren in gesprek te gaan. De afgelopen 

jaren hebben we hiervoor als gemeente gebruik gemaakt van ons Pubers in de Spotlight-netwerk. In het 

verlengde daarvan starten we binnenkort met een campagne voor en door jongeren om hen uit te 

nodigen om nog meer ideeën te delen en mee te denken. 

 

Pubers in de Spotlight 

Vanuit het beleidsaccent Pubers in de Spotlight organiseerden we al verschillende evenementen en 

programma’s. Nu gaat dat online zoveel mogelijk door, onder andere via het speciale jeugd Instagram-

account @Lansingerlandjeugd, met ruim 1.500 actieve volgers. Zo blijven we in contact met onze 

jongeren. Ook zijn er in de afgelopen periode verschillende ‘Instagram Live’ sessies gehouden, onder 

andere met de burgemeester en met wethouder Ankie van Tatenhove, waarbij de jongeren vragen aan 

hen stelden.  

 

Jongeren denken en doen mee 

Specifiek vragen wij jongeren de komende periode om hun ideeën te delen over de 1,5 meter 

samenleving. Maar hoe bereiken we hen? Ook daar denken jongeren over mee. Gezamenlijk ontwikkelen 

we de komende weken een campagne waarmee we jeugd bereiken. We vragen jongeren niet alleen óf ze 

willen meepraten, maar ook waaróver ze willen meepraten. Afgelopen woensdag liepen de 

burgemeester en wethouder Ankie van Tatenhove mee met Jeugd- en Jongerenwerk. Zij gingen in 
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gesprek met jongeren over hun ervaringen in de afgelopen periode en nodigden hen uit om ideeën te 

delen. Daarnaast is Karim Amghar (WijWijs) vanuit het Pubers in de Spotlight-netwerk op zijn bakfiets 

langs plekken met veel jongeren gefietst met de vraag om mee te denken over hoe we in Lansingerland 

activiteiten kunnen organiseren binnen de 1,5 meter samenleving. Er zijn al verschillende ideeën naar 

voren gebracht, zoals een mini hackathon en een marktkraam voor ideeën. We proberen makkelijk te 

realiseren ideeën deze zomer al uit te voeren. Afhankelijk van de input vanuit de jongeren, overwegen 

we om in het najaar weer een bijeenkomst te plannen met jongeren in de vorm van een hackathon. 

Deze tweede editie van de hackathon gaat dan specifiek over de plek van jongeren in de samenleving, 

de effecten van de coronacrisis en meedenken over hun eigen toekomst in de gemeente Lansingerland.  

 

GGD: update stand van zaken 

Vanaf 1 juni kan iedereen met klachten getest worden. De eerste dagen was het landelijke 

telefoonnummer af en toe overbelast. Inmiddels is het nummer goed bereikbaar. Iedereen die belt voor 

een test kan worden ingepland binnen 1 tot 3 dagen. De uitslag krijg je binnen 48 uur. Over het 

algemeen is het druk, de teststraten in onze regio draaien volle dagen, maar alles verloopt verder goed. 

In de eerste week zijn in onze regio tussen de 400 en 600 testen per dag uitgevoerd. 

 

Verpleeghuizen: getroffen maatregelen 

Voor de verpleeghuizen worden de maatregelen en het ontvangen van bezoekers versoepeld. Er komt 

meer ruimte voor maatwerk voor bezoek aan bewoners van verpleeghuizen. Minister De Jonge liet weten 

dat het ontvangen van meer dan één vaste bezoeker per bewoner mogelijk is vanaf 15 juni, wanneer dit 

verantwoord kan. Dit is per verpleeghuisorganisatie maatwerk. Om verpleeghuizen hierbij te 

ondersteunen is een handreiking opgesteld door ActiZ, Alzheimer Nederland, LOC, NIP, Verenso, V&VN 

en ZorgthuisNl. 

 

Gelukkig is sinds kort ook bezoek bij de verpleeghuizen van Zorgorganisatie Laurens in Lansingerland 

weer mogelijk. Uiterlijk 15 juni hoopt Laurens in alle locaties weer bezoek te kunnen ontvangen. Op de 

website van Laurens is meer informatie te vinden over het ontvangen van bezoek. 

 

De persoonlijke beschermingsmiddelen (PBM) zijn landelijk geregeld. Verpleeghuizen kunnen via 

landelijk aanvraagpunt Mediq een verzoek om PMB indienden. Hier zijn zij vanuit de GGD over 

geïnformeerd.  

 

Wmo: algemene tendens 

De hoeveelheid aanvragen in de Wmo is weer op hetzelfde niveau als voor de coronacrisis. In het begin 

van de crisis lagen de aanvragen lager. Dit kwam vaak doordat inwoners geen mensen over de vloer 

wilden uit angst voor een mogelijke besmetting. Wij interpreteren het als een goed teken dat mensen 

weer om ondersteuning durven te vragen. De dagbesteding start binnen de RIVM-richtlijnen weer zo veel 

mogelijk fysiek op. Het RIVM heeft hier specifieke richtlijnen voor opgesteld. Daar waar het niet 

mogelijk is om de richtlijnen te volgen, bijvoorbeeld omdat de locatie te klein is om de 1,5 meter 

afstand te garanderen, blijft alternatieve dienstverlening op afstand (eventueel deels) een mogelijkheid. 

Dagbestedingsaanbieders houden altijd een vinger aan de pols bij hun cliënten en weten onze 

consulenten te vinden wanneer er meer of andere ondersteuning nodig is. Hetzelfde geldt voor onze 

maatschappelijke partners uit het voorliggend veld. Waar nodig en mogelijk kan fysiek contact binnen de 

richtlijnen worden opgestart. Welzijn Lansingerland is bijvoorbeeld een wandelmaatjesproject gestart, 

zodat ouderen met een vrijwilliger op veilige afstand buiten een wandeling kunnen maken. 
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Dienstverlening 

Rotterdampas 

Zoals in de vorige update aangegeven, zijn wij in nauw overleg met Rotterdampas.nl hoe we de herstart 

van de verkoop van de Rotterdampas en het Jeugd Vakantiepaspoort zo snel mogelijk goed vorm kunnen 

geven. Dankzij de inzet van Rotterdampas.nl kunnen wij de verkoop in week 26 (vanaf 22 juni) 

opstarten. We richten hier een aparte balie voor in, waar we op afspraak enkel Rotterdampassen en 

Jeugd Vakantiepaspoorten verkopen. Zo blijft de capaciteit op de overige balies maximaal beschikbaar 

voor rijbewijzen en reisdocumenten. Ook zorgen we ervoor dat iedereen die dat wil de Rotterdampas 

kan bemachtigen voordat de zomervakantie begint op 20 juli. 

 

Openingstijden 

Na de herstart van de verkoop Rotterdampas, volgen de andere producten elkaar in rap tempo op. We 

streven er naar om in week 28 (vanaf 6 juli) alle producten beschikbaar te hebben in onze 

afsprakenplanner waarbij we blijven streven naar ‘digitaal waar mogelijk, persoonlijk waar nodig’. 

Tegelijk schalen we komende week de openingstijden van het callcenter verder af tot een 

bereikbaarheid tot 19 uur op werkdagen. Hiermee sluiten we alvast aan op onze nieuwe openingstijden. 

We gebruiken onze social media en de lokale krant(en) voor het informeren van onze inwoners. En 

uiteraard houden we de informatie op onze website actueel. 

 

Afvalbrengstation 

Sinds 1 juni zijn de maatregelen op het afvalbrengstation versoepeld. De wachttijden zijn afgenomen. 

Eerder stond er soms een wachtrij van 1.5 uur, nu is dat maximaal 25 minuten. Het aantal auto’s dat 

tegelijk op het terrein van het afvalbrengstation mag zijn is verhoogd van 5 naar 10 auto’s. 

Een speciale groenhoek zorgt ervoor dat mensen die alleen groenafval komen brengen de rij niet 

ophouden. Nog steeds is het best druk, vooral aan het einde van de dag. Wie voor 15.00 uur komt, staat 

minder lang in de rij. 

 

Tot slot 

We hopen, net als u, de komende weken stap voor stap op meer versoepelingen. We blijven daarbij 

alert. Als gemeente blijven we continu monitoren en lokaal, regionaal en landelijk afstemmen. We 

hebben veel ervaring opgedaan de afgelopen weken en mocht er een tweede golf komen, dan schakelen 

we snel onze aanpak bij.  

 

  

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

  
Lucas Vokurka 

Secretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


